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Accepting responsesSUMMARY INDIVIDUAL

Pol:
9 responses

Na radionici ste bili u svojstvu:
9 responses

Kako ste saznali za radionicu ?
9 responses

Ženski
Muški

100%

Učesnik/ca
Predstavnik/ca partnera na projektu
StroNGO33.3%

66.7%

Bili ste na treningu POSMATRANJE PTICA? Pod
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https://accounts.google.com/SignOutOptions?hl=en&continue=https://docs.google.com/forms/d/1JAPPpLTBkwBevbJcD3BjdgdbxuZ8EOmRfA2EYlNGAtc/edit%3Fusp%3Dsend_form


Opšti utisak o radionici:
9 responses

Kako ocjenjujete voditelje radionice:
9 responses

Kako ste zadovoljni prostorom Adventure House u Đuraševićima?
8 responses

Bas je lepo, prijatno, jednostavno, estetski �no skroz, ljudi koji su vlasnici su super, sasvim u duhu "nasih" uverenja i tema, tako mi se cini, sto je
isto vazno... Bili smo kao kod svoje kuce, bukvalno.  

Preko radija
Preko TVa
Preko Facebooka
Od prijatelja
Na internetu
Putem e-maila

33.3%

66.7%

Bilo je odlično
Bilo je dobro
Bilo je osrednje
Bilo je loše11.1%

88.9%

Odlično (ocjena 5)
Dobro (ocjena 4)
Osrednje (ocjena 3)
Loše (ocjena 2)

100%



Meni bi samo krevet na sprat bio problem mooozda, mada ne bi, jer bih spavala u nekoj so�... ali, imam tu nelagodnost da spavam gore, mozda
cak i glups osecaj da mi neko spajka iznad glave... sto nista nije bio slucaj, ali eto sam pomislila da napisem. (2)

Pristojan prostor, uljudni i uslužni domaćini.

Odlicno

Vrlo kretivan prostor. Divno osoblje.

Originalan i funkcionalan prostor, ljubazni domaćini - veoma zadovoljna

Veoma sam zadovoljna prostorom i interesantnom atmosferom smjestaja.

Prezadovoljna! Prostor je jako prijatan, domacini takodje, hrana odlicna :)

Možete li napisati par utisaka o posjeti Tivatskim Solilima?
9 responses

Lepota velika, divna, decko koji radi srce, prijatan, pozitivan, kao da je najdraze docekao, sve je DA u smislu da olaksa posetu... a da vidim lepotu
mi je pomoglo predavanje, prvo i drugo, inace... bilo bi lepo, ali toliko toga bi mi promaklo, ne bih znala ni videla, oko sebe. (2)

Tivatska Solila su blago kojeg moramo biti svjesni i čuvati ga. Lijepo uredjen prostor za posjetioce, a ne ometa živi svijet koji tamo obitava.

Bilo je divno!

Inspirativno, lijepo, dobro organizovano

Saznala sam o kulturno-istorijskom nasleđu tog ambijenta, kao i o prirodnim speci�čnostima i značaju koje ovaj prostor ima za ptice. Jako lepo
organizovana poseta.

Vraćanje iskonskim vrijednostima, povezivanje sa istomišljenicima

Lijep dan, zanimljivi ljudi i okruzenje uz drustvo ptica.

Divno mesto gde se moze uzivati u prirodi i posmatranju ptica. Sad kada sam otkrila i tu ljubav prema pticama, de�nitivno cu ici cesce :)

Šta Vam se najviše dopalo na radionici ?
9 responses

Pa prica Bojanova, tj, ono sto sam naucila, jednostavna, sadrzajna, svakakvih dobrih informacija, tako lagano, ljubavno, posveceno, puno sam
novog cula. Naucila sam malo o vrstama, o oblicima, videla kako su smesne, simpaticne, lepe, razno... kako lete, slecu, pevaju. Puno toga. (2)

Iscrpni detalji, vrlo predusretljiv predavač, nivo znanja o pticama generalno, i o, uslovno rečeno, našim pticama mi se jako povisio, a samim tim i
interesovanje i briga o njima.

Ptice

Sve

Film "Ambasadori Crne Gore", kao i pristup voditelja; otvorenost za deljenje svog iskustva i znanja i dovoljno prostora za pitanja.

Terenski rad, šetnja rezervatom i posmatranje kroz durbin

Najveci utisak sa sigurnoscu je ostavilo terensko posmatranje ptica , ali ni ono ne bi bilo izvodljivo bez detaljno formiranog prezentacijskog dijela
o njihovom posmatranju .Velike pohvale i zahvalnice za knjigu i postere koji nas i nakon zavrsene radionice inspirisu da nastavimo da se
samostalno edukujemo na ovu temu.



Sve. Organizacija, teorijski a posebno prakticni deo radionice.Treneri se zaista nisu stedeli tako da smo saznali dosta zanimljivih i korisnih stvari.

Šta zamjerate / koji su bili nedostaci ?
9 responses

Nemam nikakvih zamerki. (2)

Nemam zamjerki.

Nije bilo nedostataka

Nije ih bilo

n/a

~~~

Nemam zamjerki.

Nemam zamerki

Kako namjeravate da iskoristite znanje stečeno na radionici ?
8 responses

Pošto radim u školi kao nastavnik, planiram da jedan zid posvetim pticama Crne Gore, kao i Solilima, Solani i Skadarskom jezeru kao idealnim
lokacijama za ornitologe.

Da prenesem znanje ako neko bude zainteresovan

Da krenem u avanturu posmatranja ptica

Kroz informisanje prijatelja licno, na fb, zelim jakoooo da kupim dobar dvogled, kad bismo mogli neke polovne dobre da nabavimo iz inostranstva,
pliza pitaj Bojana ima li toga, mozda bi/garant bi jos neko iz grupe zeleo... e onda bih mnooooge moje prijatelje na putu za Rose odvela i svaki nas
grupni program na Rosama, dok u slobodno vreme im pokazem Vrmac, Kotor, Gospu od Skrpjela, Arzu, bih sigurno im pokazala i ptice na solilima.

Kroz informisanje prijatelja licno, na fb, zelim jakoooo da kupim dobar dvogled, kad bismo mogli neke polovne dobre da nabavimo iz inostranstva,
pliza pitaj Bojana ima li toga, mozda bi/garant bi jos neko iz grupe zeleo... e onda bih mnooooge moje prijatelje na putu za Rose odvela i svaki nas
grupni program na Rosama, dok u slobodno vreme im pokazem Vrmac, Kotor, Gospu od Skrpjela, Arzu, bih sigurno im pokazala i ptice na solilima. 
 
A steceno iskustvo mi je svakako pomoglo da jedva cekam da dobijem knjigu Guide o pticama, ima da je citam i gledim, bez ovog iskustva ne
znam koliko bih imala inspitacije za to, manje svakako.

Napisaću tekst za novine. Možda ću da volontiram na nekoj budućoj radionici CZIP-a, Expeditia...

Sa svim navedenim materijalom koji smo kao ucesnici dobili namjeravam da prosirim znanje o pticama uz knjigu i ukrasim sobu zanimljivim
posterima,pokusam da primijenim svoje znanje u prirodi i podijelim sa poznanicima iskustva sa radionice.

Nastavicu da ucim o pticama i cesce ih posmatrati jer je to jedan caroban svet.



Dodatni komentari...
4 responses

Ljubim tebe i Linu puuunoooooooooo!!! (2)

Hvala vam od srca na divnom iskustvu, nadam se da ćemo se opet uskori družiti.

Hvala na divnim plakatima i korisnoj knjizi

Ukoliko imate želju za narednim treningom na neku od tema koju smatrate značajnom, molimo
vas navedite.
3 responses

Oh koje savrseno pitanje! 
Mozemo opet o pticama, mozda da im se prikljucimo kada se u januaru prebrojavaju? 
Kada bismo upoznali onog divnog coveka koji u Risnu pravi taj centar odrzivog... svacega. To bi divno bilo, da pocnemo da budemo mentalno deo
te lepe namare. 
Da idemo svi na katune, ooooo sto bih toooo volela! 
Da upoznajemo zivotinje, biljke, ptice... isto kroz iskustvo, da ih gledamo, mazimo, ucimo o njima. 
O rekama, pa kanjonima... 
Svasta bih jos volela. HVALA za savrsenstvo od pitanja:* (2)

Voljela bih da učim još o pticama... Takođe, da to znanje povežem sa nekim aktivizmom vezano za ekologiju i zaštitu prirodne i kulturne baštine.


